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Protokół 36/VIII/2021

z posiedzenia Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej

z dnia 22 listopada 2021 roku

Pod nieobecność Przewodniczącej Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Elżbiety Da-
dos, posiedzenie prowadził Wiceprzewodniczący Komisji Marcin Bubicz. W obradach Ko-
misji uczestniczyło 8. radnych zapewniając tym samym wymagane kworum.

Listy radnych obecnych na posiedzeniu stanowią załączniki nr 1 i nr 2 do niniejszego
protokołu.

Wniosków formalnych dotyczących zmian w porządku posiedzenia Komisji nie zgło-
szono.   

Realizacja porządku posiedzenia:

1.  Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej Miasta Lublin na 2022 rok  (druk nr
1258-1).  
Pani Mirosława Puton, dyrektor Wydziału Budżetu i Księgowości, na prośbę Wiceprzewod-
niczącego Komisji Marcina Bubicza, potwierdziła, że w związku z obecną sytuacją, wydatki
w wysokości 20 tys. zł, związane z funkcjonowaniem Młodzieżowej Rady Miasta Lublin,
m.in. na organizację szkoleń, zakup materiałów biurowych i wyposażenia, zaplanowano na
poziomie niższym o 10 tys. zł niż w ubiegłym roku. Odpowiadając radnemu Piotrowi Popie-
lowi, pani dyrektor poinformowała, że do 28 grudnia br., zgodnie z zawiadomieniem, ma
wpłynąć jednorazowa kwota subwencji uzupełniającej w wysokości 82 795 118 zł i ta kwo-
ta będzie wpisana w przychody roku przyszłego. Pani Monika Lipińska, zastępca Prezy-
denta Miasta Lublin i pani Anna Walczak, dyrektor Zespołu Ośrodków Wsparcia w Lublinie
w związku z pytaniem Marcina Bubicza, o kwotę 515 920 zł przeznaczonej na utrzymanie
klubów seniora przy Zespole Ośrodków Wsparcia, w kontekście otwierania nowych takich
placówek, poinformowały, że otwieranie nowych Dziennych Domów Senior+ jest uzależ-
nione od możliwości lokalowych. Realizowane działania obejmujące inicjatywy w zakresie
integracji,  aktywizacji  społecznej  i zdrowotnej  seniorów,  realizację  zadań  w  zakresie
wsparcia seniorów w różnych zakresach są podejmowane przy placówkach oświatowych,
przy parafiach, tak aby umożliwić seniorom jak najlepszy do nich dostęp. W przyszłości
powstanie klub seniora na Czechowie, obecnie poszukuję się najlepszej lokalizacji pod ten
klub. Ujęte w projekcie budżetu środki będą przeznaczone na finansowanie 19+1 klubów
seniora, w tym nowego Klubu Seniora „Wieniawa” przy Al. Racławickich 24. Radny Piotr
Popiel poprosił o udzielenie informacji w zakresie programów prozdrowotnych. Pani Moni-
ka Lipińska poinformowała jak przebiegała realizacja powyższych programów w tym roku
i co jest planowane w tym zakresie na 2022 rok. W związku z brakiem dalszych pytań rad-
ni Komisji przystąpili do składania wniosków do projektu budżetu. 

Komisja zwraca się o umieszczenie w projekcie budżetu na 2022 rok następujących
zadań wnioskowanych przez radnych komisji:

Wnioski Wiceprzewodniczącego Marcina Bubicza:

1. Remont ulicy Mackiewicza (wymiana nawierzchni drogi) przeznaczając na ten cel 180
tys. zł; źródło finansowania: dział 700 rozdział 70005 sprzedaż działek.
Wniosek przyjęto w głosowaniu: 8 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”.



2. Remont kuchni i stołówki w Szkole Podstawowej nr 34 im. Kornela Makuszyńskiego
w Lublinie, przeznaczając na ten cel 220 tys. zł; źródło finansowania: dział 700 rozdział
70005 sprzedaż działek.
Wniosek przyjęto w głosowaniu: 8 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”.

3. Remont  ulicy  Młodej  Polski  (inwestycja  kilkuetapowa,  programowanie  finansowe
wieloletnie) - etap 1: wymiana nawierzchni drogi oraz zatok parkingowych na odcin-
ku od skrzyżowania z ul.  Górską do skrzyżowania z ul. Tadeusza Szeligowskiego,
przeznaczając na ten cel 270 tyś zł; źródło finansowania: dział 700 rozdział 70005 sprze-
daż działek.
Wniosek przyjęto w głosowaniu: 8 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”.

4. Uruchomienie  działalności  Dzielnicowego  Domu  Kultury  Sławin,  przy  współpracy
z Parafiami oraz/lub organizacjami pozarządowymi przeznaczając na ten cel 30 tys.
zł; źródło finansowania: dział 700 rozdział 70005 sprzedaż działek.
Wniosek przyjęto w głosowaniu: 8 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”.

Wnioski radnego Piotra Popiela:

5. Budowa starej części ulicy Nałkowskich (1 etap) przeznaczając na ten cel 5 mln zł;
źródło finansowania: rozdział 70005.
Wniosek przyjęto w głosowaniu: 7 głosów „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”.

6. Budowa (oświetlenie typu „kocie oczka”) bezpiecznego przejścia na ulicy Abramo-
wickiej na wysokości Szpitala Neuropsychiatrycznego im. Prof. Mieczysława Kaczyń-
skiego przeznaczając na ten cel 60 tys. zł; źródło finansowania: rozdział 92110.
Wniosek przyjęto w głosowaniu: 8 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”.

7. Budowa chodnika wzdłuż ulicy Krężnickiej (od ulicy Zagajnikowej w kierunku „Sto-
krotki”; 250mb) przeznaczając na ten cel 80 tys. zł; źródło finansowania: rozdział 92110.
Wniosek przyjęto w głosowaniu: 7 głosów „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”.

8. Remont chodnika wzdłuż ulicy Janowskiej przeznaczając na ten cel 70 tys. zł; źródło
finansowania: rozdział 92110.
Wniosek przyjęto w głosowaniu: 4 głosy „za”, 0 „przeciw”, 4 „wstrzymujące się”.

9. Opracowanie dokumentacji przebudowy ulicy Pasiecznej (zadanie łączone z Gminą
Konopnica) przeznaczając na ten cel 100 tys. zł; źródło finansowania: rozdział 75075.
Wniosek przyjęto w głosowaniu: 6 głosów „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”.

10. Wykonanie zatoki autobusowej w ciągu ulicy Nałkowskich w pobliżu skrzyżowania
z ulicą Zalewskiego i wymiana oświetlenia drogowego na odcinku: Romera - Wapow-
skiego przeznaczając na ten cel 200 tys. zł; źródło finansowania: rozdział rozdz. 92110.
Wniosek przyjęto w głosowaniu: 7 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”.

11. Montaż elementów uspokojenia ruchu w ciągu ulicy Wólczańskiej przeznaczając na
ten cel 30 tys. zł; źródło finansowania: rozdział 92110.
Wniosek przyjęto w głosowaniu: 7 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”.

12. Uporządkowanie zieleni (głównie wysokiej) w ciągu ulic: Stary Gaj, Krężnickiej i Pa-
siecznej przeznaczając na ten cel 80 tys. zł; źródło finansowania: w ramach kwoty w roz-
dziale 90004.
Wniosek przyjęto w głosowaniu: 7 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”.

13. Przebudowa ulicy Zorza (1 etap) przeznaczając na ten cel 5 mln zł; źródło finansowa-
nia: rozdział 70005.
Wniosek przyjęto w głosowaniu: 5 głosów „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujące się”.



Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały  budżetowej na 2022 rok,  wraz
z wyżej  wymienionymi  wnioskami  w  głosowaniu  -  6  głosów  „za”,  0 „przeciw”,
1 „wstrzymujący się”. 

2.  Projekt  uchwały w sprawie wieloletniej  prognozy finansowej  Miasta Lublin  (druk nr
1259-1).

W związku z brakiem pytań radni Komisji przystąpili do składania wniosków do projektu
budżetu.  
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt wieloletniej prognozy finansowej miasta
Lublin, w głosowaniu - 6 głosów „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”. 

3.  Spraw wniesionych nie było.

Na  tym  posiedzenie  zakończono.  Wiceprzewodniczący  podziękował  wszystkim
uczestnikom. Posiedzenie trwało od godz. 15.05 do godz. 15.30.

Protokołował Wiceprzewodniczący Komisji

/-/ Włodzimierz Królikowski /-/ Marcin Bubicz


